
Referat af skolebestyrelsesmøde 9-2-2023  

 
Til stede: Julie, Jurgita, Karina, Saira, Tülay, Bjørn, Nieller og Lotte 
 

Afbud/fraværende: elevrådsrepræsentanterne Maria, Rayaan, Lasse, Enes 
 

Referent: LR 
 

Spørgetid:   
 

367. Forretningsorden (bilag) 
Vi retter §2 Skolebestyrelsens sammensætning i forretningsordenen, så 

skolebestyrelsen nu består af: 
5 forældrerepræsentanter 

2 medarbejderrepræsentanter 
2 elever fra udskolingen 

1 suppleanter, uden stemmeret 

 
368. Konstituering  

Udsættes til bestyrelsen er fuldtallig 
 

369. Regnskab 2022 
Samlede underskud på 1.082.687, men et ”overskud” på almenskolen og SFO 

på ca. 518.000. 
Regnskabet viser vi godt kan drive skole økonomisk ansvarligt, men der er 

store udfordringer på finansieringen af inklusionsopgaven. 
Vi afventer fortsat analysen af hele inklusionsområdet. 

 
370. GPT Chat 

Udsættes til næste møde 
 

371. Skoleudviklingssamtaler 

Skoleudviklingssamtalen er en erstatning for kvalitetsrapporten. 
Skoleudviklingssamtalen for Damagerskolen er 6. marts. Til samtalen deltager 

Centrechef Klaus Øvre og ledelsen fra Damagerskolen. 
 

Ting der skal drøftes: 
• Data, nøgletal og observationer 

• Trivsel, engagement, motivation og fremmøde    
• Overgang til ungdomsuddannelse (karrierelæring m.m.)  

  
Skolen kan foruden komme med øvrige områder vi ønsker at drøfte. 

Skolen vil gerne drøfte:  
• Inklusionsøkonomien 

• Inkluderende undervisningsmiljø/det fælles børnesyn/HAFU/GP 
• Ordblindeskolen 

• Personalet, dygtige og meget lille personale-flow 

• Skolens ry – vi laver god skole  
 



Skolebestyrelsen vil gerne have vi drøfter investeringer i skolen, som inventar 

og bygninger. Det har en betydning for elevernes læring og trivsel. 

 
372. Antimobbestrategi 

Den nuværende revideret udgave sendes rundt med referatet. Den er i ren 
tekst, der arbejdes med endeligt layout og billeder efter vores trivselsdag den 

3. marts.  
 

373. Forældrehenvendelse vedr. skærmtid om fredagen i SFO’en 
Problematikken vendes med personalet i SFOen 

Julie besvarer forældrehenvendelsen 
 

374. Lokaleudlån til vuggestue/ombygning 
Nyt punkt på dagsordenen.  

På Byrådsmødet den 30.jan anbefales det/besluttes det, at en vuggestue skal 
flytte ind i lokaler på Damagerskolen i en periode på ca. 3 årg. 

Det skaber store bekymringer og udfordringer for skolen, særligt skolens 

mellemtrin. Skolebestyrelsen skriver et brev til byrådet omkring bekymringer 
og udfordringer ved en vuggestue skal bruge lokaler på Damagerskolen.  

Julie laver udkast og sender rundt. 
 

375. Nyt fra   
• Formanden:  

• Forældreseminar 4.marts i Ringsted. Julie og Karina deltager, 
opfordring til flere deltager. Det plejer at være godt og 

inspirerende. 
  

• Ledelsen: 
• Vi skal i gang med at lave opgavefordeling i ledelsen i forhold til vi 

bliver en mindre i ledelse fra 1. august. 
• Vi er ved at gennemføre MUS med al personalet. 

• Fagfordelingen er så småt begyndt. 

  
• Medarbejderne:   

• En skakdille har bredt sig særligt i mellemtrinnet. 
• God arbejdsplads, men man føler sig også presset. 

• Besparelserne på skoleområdet gør det svært at bevare optimisme. 
  

• Eleverne:   
 

• Andre:   
• Skoleråd Karina har deltaget. Oplæg og drøftelser omkring 

inklusionsstrukturen.  
 

376. Diætliste  
 

377. Punkter til kommende møder:  

• Principper 
• Antimobbestrategi 

• Skærmtid SFO 


